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 ‘Geef Werner de zeven !! ‘  was de slogan waarmee ik u in het voorjaar van 2018 bij de 

gemeenteraadsverkiezingen om uw vertrouwen vroeg. Ik stond als kandidaat voor Leersum op de 

CDA-lijst op nummer zeven. Maar dankzij veel voorkeurstemmen kon ik direct aan de slag in de 

gemeenteraad. Nu, aan het eind van deze raadsperiode wil ik me graag, voordat het 

verkiezingsgewoel voor de nieuwe gemeenteraadsverkiezingen begint, bij u verantwoorden wat ik 

heb gedaan met het vertrouwen dat ik kreeg. 

Niet alleen 
Wat je bereikt of hebt weten te voorkomen bereik je vaak niet alleen. Het CDA heeft 4 zetels in de raad en 
heeft dus andere partijen nodig om ergens een meerderheid voor te krijgen. Je kunt nooit stellen dat je iets in 
je eentje hebt bereikt. Maar wel dat je het initiatief hebt genomen, een belangrijke speler was of ergens de 
volle aandacht aan hebt gegeven.  
 

Voor en achter de schermen 

Wat u van de politiek ziet zijn de vergaderingen en wat de plaatselijke pers daarvan oppikt. Er is debat, er zijn 

moties en amendementen. Veel van het werk zit echter in het contact met andere raadsleden, wethouders,  

ambtenaren en de burgers. Dat werken ‘achter de schermen’ is minstens zo belangrijk. Dat haalt alleen de pers 

niet. Je kan je ideeën toetsen en inbrengen, opinies en standpunten verzamelen, elkaar beïnvloeden, 

bemiddelen tussen de gemeente en inwoners. Het contact met inwoners is belangrijk om te weten wat er 

speelt en informatie, feiten en waarheid achterhalen.  

Bezuinigen 
De gemeente had een flinke schuldenpositie en flinke tekorten.  Ik vind, net zoals mijn fractiegenoten, dat niet 
de rekening volledig bij de inwoners mag worden gelegd door belastingverhogingen. Er moest bezuinigd 
worden. Er waren zaken die je zou willen realiseren maar die niet door konden gaan. Zaken verdwenen of 
werden minder. De meest essentiële hebben we weten te behouden. Zoals de voorzieningen in Leersum als de 
Binder, de bibliotheek en het zwembad. Daar heb ik me sterk voor gemaakt. En dat zal ik ook blijven doen. 
 

Sterk maken, aandacht geven, initiatief nemen 

In de afgelopen periode is er veel in mijn raadswerk gepasseerd. Problemen zijn niet altijd eenvoudig op te 

lossen zoals het wegnemen van de stankoverlast in Leersum Zuid. Daar zal ik me voor in moeten blijven zetten. 

Een greep uit de zaken, waar ik me sterk voor maakte, mijn aandacht aan heb gegeven of het initiatief heb 

genomen met het oog op Leersum vindt u op de volgende pagina. Het was zeer zeker de moeite waard maar ik 

zie nog steeds flinke klussen, zoals bijvoorbeeld het woningtekort, om op te pakken : 

 



 

 Behoud van het Bosbad en de bibliotheek in Leersum bij bezuinigingen. Waarbij er een visie moet 

komen over wat een bibliotheek in de toekomst zou moeten zijn.  

 Aandacht gevraagd voor de biodiversiteit in de bossen en weilanden. Motie aangenomen. 

 Een flinke inzet voor de energietransitie naar duurzame energie, maar geen windmolens in onze 

gemeente. Over wel of geen windmolens mag u bij de verkiezingen in 2022 zelf ook nog een oordeel 

geven. Initiatief genomen voor idee zonnepanelen/een zonnelint langs de A12. Motie aangenomen. 

Aandacht gevraagd voor de mogelijkheden van Geothermie, waterkracht en innovatieve technieken. 

Die passen veel meer bij onze groene gemeente. Daar blijf ik me voor inzetten. 

 Het steunen van de ontwikkeling van een gezondheidscentrum aan de Pomplaan. Daarvoor was helaas 

geen meerderheid. 

 Aandacht gevraagd voor de mogelijke problemen met het grondwater bij woningbouw aan de oude 

Kolk. 

 Niet akkoord gegaan met de uitbreiding van de varkenshouderij aan de Nieuwe Steeg. We moeten 

aansturen op een voor alle partijen bevredigende oplossing van de situatie daar. 

 Bemiddeld bij het openhouden van het wandelpad tussen de Rijkstraatweg en Broekhuizen. 

 Vragen gesteld over de staat van onderhoud van de Tombe van Nellesteijn en de overwoekering van 

de buitenomgeving,  

 Raadsvragen gesteld, aandacht gegeven aan de situatie rond de verwaarloosde Vestia Woningen. 

 Vragen in de raad gesteld, notitie ingediend en aangedrongen op een anti-verkrottingsbeleid met het 

oog op onder andere de panden aan de Rijksstraatweg in Leersum. Dat is er nu. Een aantal krotten is 

verdwenen en panden zijn nu in ontwikkeling. 

 Met succes ingezet voor het behoud van de karakteristieke bomenrijen aan de Broekhuizerlaan. 

 Onderzoek gedaan naar- en aandacht gevraagd voor oude vuilstortplaatsen in Leersum. 

 Aandacht gevraagd voor de problemen met de overwoekering met Japanse Duizendknoop 

 Raadsvragen gesteld over de beperkte beschikbaarheid van openbare toiletten. 

 Reeds in 2018 vragen gesteld over de eikenprocessierups en de biologische bestrijding daarvan. 

 Aandacht gevraagd voor de nadelen van een 24 uurs economie en de problemen van de middenstand 

bij de openstelling van winkels op alle zon – en feestdagen. CDA was tegen. 

 Enkele bemiddelingen tussen burgers en gemeente over een specifieke situatie. 

 Bemiddeld over de staat van onderhoud van enkele voetpaden en wegen. 

 Vragen gesteld, aandacht gevraagd voor en oplossing aangedragen bij de situatie rond de bouw van 

een appartementencomplex aan de Julianalaan. 

 Acties ondersteund, bemiddeld en gelobbyd bij de CDA fractie provincie Utrecht voor een fietstunnel 

bij de Darthuizer-rotonde.  

 Mede het initiatief genomen voor een hoorzitting met vertegenwoordigers van de Kunst- en 

Cultuursector over de vraag : hoe een nieuwe start te maken na de Coronatijd. 

 Aandacht gevraagd voor de criminaliteitscijfers in de diverse dorpen w.o. Leersum. 

 Initiatief genomen om te bezien of er een wandelpad langs de Middelweg naar Parc Broekhuizen kan 

komen. 

 Gevraagd om een dorpsvisie per dorp voor de verdere ontwikkeling van alle dorpen. Er was echter 

geen meerderheid voor te vinden in de gemeenteraad.  

 Vragen gesteld over de realisering van een brandgang in het het in te richten Lombokbos zodat in de 

toekomst een bosbrand niet het dorp kan inslaan. Het College neemt dat mee in gesprekken over de 

plannen. 

 Aandacht gevraagd voor de moeilijke situatie van de ondernemers in de Coronatijd – resultaat brief 

van B&W en de voltallige gemeenteraad aan het kabinet. 


